
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-04-18, § 2 

 
 Tid: 18 april 2006 kl 10.00 – 10.35  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 25 april 2006 
  

 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Ann-Marie Strömberg (v), §§ 2-25 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s), tjänstgörande § 1 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 
Göran Wrene (s), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Göran Gahm, Karin Hebel, Eva Leijon, 
Christer Lundin, Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln Claes 
Thunblad. 



  

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Information om stockholmsförsöket  
------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Anette Scheibe vid trafikkontoret informerade om 
stockholmsförsöket. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om väg 73:s utbyggnad 
------------------------------------ 
 
Marknadschefen Christer Lundin vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 
vice ordföranden Sten Nordin (m) om väg 73:s utbyggnad. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Besök av Göteborgs stads trafiknämnd och trafikkontor 
-------------------------------------------------------------------- 
 
Det anmäldes att Göteborgs stads trafiknämnd och trafikkontor besöker trafiknämnden 
och trafikkontoret den 17 maj 2006 och att ett preliminärt program för besöket 
upprättats. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt efter överläggning att - utöver tjänstemän vid trafikkontoret -
söka delta med en förtroendevald för varje parti. 
 
 
 
Fråga om reparation av hål i gatorna efter vintern 
----------------------------------------------------------- 
 
Trafikdirektören Per Aronson och avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret 
besvarade fråga av ledamoten Björn Nyström (kd) om reparation av hål i gatorna efter 
vintern. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 



  

Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 
1. Spårvagn längs 4ans linje av ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s), 

ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och tjänstgörande ersättaren Hampus 
Rubaszkin (mp). 

2. Antal gropar innanför tullarna av vice ordföranden Sten Nordin (m). 

Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


